
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 10
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

01.02.2012 od 17.00 hodin

Přítomni  :   15
Omluveni :  Mgr. Michal Ratajský, p. Marie Plačková, p. Julie Šuránková, 
                   Mgr. Michaela Hrdinová,  p. Kateřina Říhová, Ing. Martin Polách

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Ing. František Dufka, p. Alois Omelka
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 10/12/01 
   Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Ing. Františka Dufku a 
   p. Aloise Omelku

b) schválení programu  :
Ing. Šimčík : zařadit do programu  na základě požadavku Ing. Pachla   „Projednání 
návrhu úprav náměstí“  - jako bod č. 5

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 30.11.2011
3. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk

a) prodej pozemku – části parcely p.č. 3629/1 v lokalitě Babí Hora
b) převod části parcely p.č. 647/3 v ulici Okluková
c) dar městu spoluvlastnického podílu  pozemku  p. č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí
d) odkup pozemku p.č. 8163/1 zastavěného cyklostezkou Hluk – Dolní Němčí
e) prodej bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici 

Závodní
4. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
5. Projednání návrhu úprav náměstí
6. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
7. Diskuse
8. Závěr

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program    zasedání  zastupitelstva města 
s doplněním bodu č.  5.  Projednání návrhu úprav náměstí
PRO :   13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 2
Usnesení : 10/12/02
Zastupitelstvo města schválilo  program    zasedání  zastupitelstva města 
s doplněním bodu č.  5.  Projednání návrhu úprav náměstí

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
30.11.2011
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 30.11.2011  č. 9/11/01 – 9/11/20.
K usnesení č. 9/11/06 – 9/11/09 - využití bývalého Penkova statku :
Zlínským krajem je vypsána výzva  na podporu přípravy projektů regenerace 
brownfields ( tzn. staré nevyužívané objekty), kdy je možno získat dotaci ve výši 100  
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až 400 tis. Kč. Je tady ale problém, podpora je v režimu tzv. de minimis, kde město 
už má v tomto finance vyčerpané a nemůžeme tedy o dotaci požádat. Může žádat 
fyzická osoba, soukromník, který je buď vlastníkem nebo má schválen pronájem 
nejméně na dobu 5 let. Proto chceme v radě  schválit pronájem bývalého Penkova 
statku, aby se mohlo o  tuto dotaci požádat. 
Jenom pro informaci - v družstvu se už topí slámou, za 24 hodin spálili 7 balíků, 
minimální provoz je  1 balík za 4 hodiny v této zimě (-15 °C).
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne   30.11.2011  č. 9/11/01 – 9/11/20.
PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 10/12/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne   30.11.2011  č. 9/11/01 – 9/11/20.

3. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk
a) prodej pozemku – části parcely p.č. 3629/1 v lokalitě Babí Hora

Žádost pana Zemka byla všem zastupitelům zaslána. V minulých letech 
zastupitelstvo prodej obdobného  pozemku p. Kuchařové zamítlo z důvodů 
rezervy pro případnou výměnu při investičních akcích města. Na základě 
stanoviska komise výstavby rada doporučuje prodej zamítnout. Na rozpočet 
bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města zamítá prodej pozemku – části parcely p.č. 
3629/1 v lokalitě Babí Hora, v k.ú. Hluk
PRO :   12 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 3
Usnesení : 10/12/04
Zastupitelstvo města zamítlo  prodej  pozemku – části parcely p.č. 3629/1 
v lokalitě Babí Hora, v k.ú. Hluk.

b) převod části parcely p.č. 647/3 v ulici Okluková
Výzva paní Mikové byla všem zastupitelům zaslána. Paní Miková nás vyzvala 
k jednání o sporné hranici mezi pozemky p.č. 531 a p.č. 647/3. Rozporuje 
současnou hranici mezi svým pozemkem p.č. 531 a pozemkem města p.č. 
647/3. Současná hranice byla stanovena v roce 1980. Paní Miková 
zpochybňuje platnost souhlasu úpravy hranice pozemku, neboť na protokolu 
byla uvedena jako vlastník, ale podepsán byl její otec. Žádá, aby bylo 
provedeno nové zaměření hranice mezi parcelami, aby byla oddělena část 
z parcely p.č. 647/3 a připojena k její parcele p.č. 531. Navrhovali jsem jí 
několik variant k řešení, nevíme zda-li nedostala výměnou nějaký jiný 
pozemek nebo peníze. Názor  komise výstavby i rady je ponechat stávající 
hranice  mezi parcelami p.č. 531 a p.č. 647/3.  Pokud má zájem o navrácení 
pozemku, může se obrátit na soud.
Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje ponechání stávající hranice  mezi 
parcelami p.č. 531 a p.č. 647/3 v ulici Oklukové, v k.ú. Hluk
PRO :   13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 2
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Usnesení : 10/12/05
Zastupitelstvo města schválilo ponechání stávající hranice  mezi parcelami 
p.č. 531 a p.č. 647/3 v ulici Oklukové, v k.ú. Hluk

c) dar městu spoluvlastnického podílu  pozemku  p. č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí
Jedná se o pozemek zastavěný komunikacemi v ulici Zabartoníčí o celkové 
výměře 1.056 m2, který je 1/10 ve vlastnictví Pozemkového fondu ČR, zbytek 
ve vlastnictví soukromém. Ideální 4/100 Ing. Dohnala tedy činí 42,24 m2

v úřední hodnotě  8.068,-Kč. Tento dar je kompenzací za připojení domu Ing. 
Dohnala na inženýrské sítě v ulici Orelské. Na návrh komise výstavby rada 
doporučuje převod formou daru schválit, poplatky hradí dárce. Na rozpočet 
bez vlivu. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  převod 4/100 spoluvlastnického podílu 
pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od p. Ing. Dohnala,  jako 
dar městu,  poplatky hradí dárce.
PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 10/12/06
Zastupitelstvo města schválilo převod 4/100 spoluvlastnického podílu 
pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od p. Ing. Dohnala, jako 
dar městu, poplatky hradí dárce.

d) odkup pozemku p.č. 8163/1 zastavěného cyklostezkou Hluk – Dolní Němčí
Na tomto pozemku jsou uplatňována různá omezení vlastnického práva, ale 
17.01.2012 proběhla elektronická dražba, kdy se majitelem stala společnost 
Dolňácko a.s. Jelikož zastupitelstvo v listopadu 2008 schválilo odkup od p.  
Mitáčka,  je nutné změnit  část usnesení č. 16/08/08 ze dne 26.11.2008 na 
odkup od Dolňácko a.s., Družstevní 520, Hluk za cenu 50,- Kč/m2, poplatky 
hradí město. V rozpočtu je s tímto výdajem počítáno, Dolňácko souhlasí  
s prodejem za výše uvedených podmínek.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje změnu části usnesení č. 16/08/08 ze 
zasedání zastupitelstva ze dne  26.11.2008 – odkup pozemku p.č. 8163/1 
v k.ú. Hluk  zastavěného cyklostezkou Hluk – Dolní Němčí  od Dolňácka a.s., 
Družstevní 520, 687 25 Hluk, za cenu  50,-Kč/m2, poplatky hradí město. 
PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 10/12/07
Zastupitelstvo města  schválilo  změnu části usnesení č. 16/08/08 ze zasedání 
zastupitelstva ze dne  26.11.2008 – odkup pozemku p.č. 8163/1 v k.ú. Hluk  
zastavěného cyklostezkou Hluk – Dolní Němčí  od Dolňácka a.s., Družstevní 
520, 687 25 Hluk, za cenu  50,-Kč/m2, poplatky hradí město.  

e) prodej bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici 
Závodní
Kvůli problémům s platbami nájemného na bytě v bývalém OKP rada rozhodla 
o neprodloužení nájemní smlouvy p.xx , jejíž platnost končí 31.01.2012. Do 
uvolněného bytu se přestěhuje p.  Hrubý a jeho byt v ulici Závodní bude volný. 
S panem Hrubým je vše domluveno. Rada rovněž rozhodla o zveřejnění 
záměru o prodeji výše uvedeného bytu. Termín podání  nabídek byl stanoven 
do 30.01.2012. V rozpočtu je počítáno s příjmem 500.000,-Kč za prodej.
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Nabídky  ve stanoveném termínu podali p. Šimčíková, p. Lyčková, a manželé 
Poláškovi. Paní Šimčíková svou nabídku stáhla.
1. Otevření obálky s nabídkou od paní Lyčkové : nabízí 500.021,-Kč
2. Otevření obálky s nabídkou  od manželů Poláškových : nabízí 501.000,-Kč.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej bytu č.p. 1147/18 včetně 
poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní, Hluk manželům Poláškovým
PRO :   5 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 10
Usnesení : 10/12/08
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o prodeji bytu č.p. 1147/18 včetně 
poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní, Hluk manželům 
Poláškovým.

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje projednání prodeje bytu č.p. 1147/18 
včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní, Hluk na příštím 
zasedání zastupitelstva  města
PRO :   12 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 3
Usnesení : 10/12/09
Zastupitelstvo města schválilo projednání prodeje bytu č.p. 1147/18 včetně 
poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní, Hluk na příštím zasedání 
zastupitelstva  města.

4. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru

Zápis  z jednání finančního  výboru  konaného dne 31.01.2012
                 

AD 1) Návrh rozpočtu na r. 2012

ad1)  Paní Juřeníková seznámila velmi podrobně členy finančního výboru s návrhem  
rozpočtu na rok 2012. Členové finančního výboru nemají k předloženému materiálu 
podstatných připomínek, pouze u odd. „Výdaje – Místní hospodářství“ 
zaznamenáváme  u většiny položek navyšování. 
     S ohledem na skutečnost, kdy je v tak napjatém rozpočtu  nutno výši všech výdajů 
korigovat, popř. škrtat, doporučujeme navrhovanou výši výdajů přehodnotit. 
V souvislosti s výše uvedeným zvážit, zda zvolený systém v zaměstnávání 
pracovníků na místním hospodářství je pro město ekonomicky výhodný.
Finanční výbor doporučuje navrhovaný rozpočet na r. 2012 zastupitelstvu ke 
schválení.
Ing. Šimčík : rozpočet je navýšen o nákup multikáry. Z úřadu práce se vzali 4 lidé, 
což se objevilo ve výdajích – nárust 170 tis. Kč na mzdách, v příjmech dostaneme 
150 tis. Kč zpět z úřadu práce. Vzali se proto, že se počítalo s úklidem a zametáním 
sněhu. 
Schvalovat se bude  rozpočet, který byl zveřejněn na úřední desce, tj. dvoustránkové 
provedení. 
p.Juřeníková : celkové příjmy 63 mil. 717 tis. Kč
                        výdaje              47 mil.131 tis. Kč 
                        financování     16  mil 586 tis. Kč.
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Ing. Šimčík :  pro oddíly  TJ Spartak je  navrženo 500 tis. Kč, z toho 380 tis. Kč pro 
fotbal.  Z celkových výdajů je 21 % určeno pro mládež, což činí 105 tis. Kč.
Zásadním způsobem jsou omezeny investice  i u příspěvkových organizací. Zůstává 
jediná podstatná věc -  dokončení přestavby kotelny na byty v ulici Závodní. 
Důvodem je očekávaný propad daňových příjmů. Pro ilustraci 
uvádím, že v roce 2008 činil cca 35 mil. Kč a predikce ministerstva financí, dle níž se 
řídíme na letošek doporučuje pouze cca 30 mil. Kč. 
p. Alois Omelka : jsou peníze na výměnu skel u smuteční obřadní síně ?
Ing. Šimčík : v současné době visí na úřední desce záměr na prodej smuteční 
obřadní síně. Máme jednoho zájemce o koupi, který nabídl částku 50.000,-. Na 
výměnu skel byla nabídka od sklenářů za 80.000,-Kč. O výměně neuvažujeme, 
pouze v případě havárie.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje návrh rozpočtu na rok 2012
PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 10/12/10
Zastupitelstvo města schválilo návrh rozpočtu na rok 2012

5. Projednání návrhu úprav náměstí
p. Hájek : v pondělí jsme byli s Ing. Pachlem  na Slovenské polnohospodářské 
univerzitě v Nitře, Fakultě zahradnictví a krajinného inženýrství vyzvednout si  
vypracované  návrhy úprav náměstí od studentů. Jedna práce byla na profesionální 
úrovni, záleží na tom, jestli splní naše požadavky.
Ing. Pachl : celkem je zpracováno 5 projektů, každý student dělal komplexně. Cílem 
je sjednotit zeleň kolem staré školy, tvrze a na druhé straně u pomníku padlých, 
vytvoření nových parkovacích míst, rozšíření cyklostezky.
Návrh č. 1 
Vypracoval – Bc. Hvolka, Bc. Oravec, Bc. Hradňanský.
Návrh řeší přechod pro chodce s vyvýšeným ostrůvkem, nové parkovací místa 
v celkovém počtu 31 míst i před Jednotou, úpravu okolí autobusové zastávky.

Návrh č. 2
Vypracoval – Bc. Beňová, Bc. Feilerová, Bc. Gálová, Bc. Hovancová
Návrh řeší úpravy náměstí bez staré školy, tzn. zbourání staré školy, kdy vznikne 
nové náměstí,  odstranění určitých parkovacích míst před Jednotou a kostelem, která 
nahradí nové parkování za Jednotou o kapacitě  35 míst.

Návrh č. 3
Vypracoval  - Bc. Garčárová, Bc.Pavelka, Bc. Tóth
Nejkomplexněji řešený návrh, náměstí je propojeno 3 přechody pro chodce, které 
jsou vyvýšenější, bezpečnější s kratší vzdáleností pro přechod. Upravuje autobusové 
zastávky, neřeší ale parkování před Jednotou. Zrušením parkovacích míst se plochy 
změní na veřejnou zeleň a pěší zónu. Nové parkování vznikne za budovou Jednoty 
v počtu 42 míst, bezbariérové propojení s nákupním střediskem a náměstím. Dalších 
5 parkovacích míst u tvrze. 
Zastupitelstvem města byl tento návrh vyhodnocen jako nejlépe zpracovaný.
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Návrh č. 4
Vypracoval – Bc. Kňažeková, Bc. Petríková, Bc. Krajčovičová
Návrh řeší odčlenění pěší zóny od automobilové dopravy, rozšíření plochy pro pěší a 
doplnění o trasu pro cyklisty, přesunutí autobusových zastávek, zahrnuje i úpravu 
Penkova dvora.

Návrh č. 5
Vypracoval – Jakub Karas, Peter Kary, Lucia Gregorovičová
Futuristický návrh řešení úpravy náměstí bez hlavního průtahu, odklon nákladní 
dopravy z města, malý parčík u tvrze, parkování za Jednotou.

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje jako vítězný návrh úprav náměstí č. 3 
zpracovaný Slovenskou polnohospodářskou univerzitou v Nitře, Fakultou 
zahradnictví a krajinného inženýrství - vypracovali  Bc. Garčárová, Bc. Pavelka, 
Bc.Tóth
PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 10/12/11
Zastupitelstvo města schválilo jako vítězný návrh úprav náměstí č. 3 zpracovaný 
Slovenskou polnohospodářskou univerzitou v Nitře, Fakultou zahradnictví a 
krajinného inženýrství - vypracovali  Bc. Garčárová, Bc. Pavelka, Bc. Tóth.

6. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 nový územní plán - je platný od 28.12.2011, je umístěn na  webových 

stránkách města  k nahlédnutí.
 pronájem pozemků v zahrádkářské kolonii nad Niobem (bývalý Svedrup) –

pronájem se schválil pouze na 1 rok, protože je v rozpočtu naplánovaná 
zástavbová studie.

 ZTV v ulici Orelské – akce je hotová.
 záměr výstavby domu s podporovanými byty v ulici Antonínské – je vypsána 

výzva na výstavbu podporovaných bytů. Ing. Dohnal chce postavit v ulici 
Antonínské 8 bytů.

 žaloba na město o odstranění stavby plynové stanice a zaplacení nájemného 
za užívání pozemků  v ulici Mlýnské- rodina Dufkova podala na město a 
plynárny žalobu na uhrazení pronájmu plynové stanice na jejich pozemku.

 bezbariérová trasa - Vládní výbor pro zdravotně postižené občany, Praha, 
který tuto trasu schvaluje, nám zaslal doporučení k dopracování projektové
dokumentace. Rozhodlo se, že se pokračovat nebude, dopracování projektu je 
finančně drahé.

 zateplení sportovní haly – včera měl být konečný termín pro rozhodnutí ze 
Státního fondu životního prostředí o dotacích, máme informaci, že termín je 
posunut na neurčito, nejdříve do konce února.

 termíny zasedání zastupitelstva města v roce 2012
 28.03.2012
 30.05.2012
 01.08.2012
 26.09.2012
 28.11.2012
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 košt zelá – připravuje se na  04.03.2012 na tvrzi, v radě byl schválen 
příspěvek na ceny pro vítěze do výše 5.000,-Kč a prominutí poplatků za sály. 
Akce je v režii  Agentury AV.

 jednosměrky u tvrze – některé značky jsou místěny vlevo, jsou dle projektové 
dokumentace a v souladu s vyhláškou.

 počet narozených dětí 2001 - 2011 – jen pro informaci počet narozených dětí 
se snižuje, v r. 2001 – 54 dětí, v r. 2002 – 52 dětí, v r. 2003 – 45 dětí, v r. 2004 
– 43 dětí, v r. 2005 -44 dětí, v r. 2006 – 43 dětí, v r. 2007 – 48 dětí, v r. 2008 –
43 dětí, v r. 2009 – 39 dětí, v r. 2010 – 33 dětí, v r. 2011 – 29 dětí.

 revitalizace zeleně v ulici Závodní – je zpracována projektová dokumentace na 
revitalizaci celého území, podle které se bude postupovat. Letos se budou 
kácet jenom nemocné stromy a ty, které vadí fasádám.

 nezaměstnanost - k 31.12.2012 – 7,77 %
 daňové příjmy – k 31.12.2010  35 mil. Kč,  k 31.12.2011 – 33 mil. Kč
 stavy účtů k 31.01.2012

Běžný účet u KB                          2.127.415,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.053.357,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna          37.000,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK                      3.011,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR                        355,--Kč
Účet HČ                267.987,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        3.489.125,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        8.587.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        4.096.550,--Kč
Úvěr Čs. spořitelna-památkové domky - krátkodobý                          0,--Kč
Účet KB – Sběrný dvůr          14.813.238,--Kč
Celkem účty                      27.496.788,--Kč

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech a  stavech účtů 
PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 10/12/12
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech a  stavech účtů. 

7. Diskuse
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8.  Závěr

Zasedání  bylo ukončeno v 19.00  hodin

Zápis byl vyhotoven dne  06.02.2012

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p. Ing. František Dufka   dne  08.02.2012 ………………………….

p.Alois Omelka   dne  08.02.2012 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




